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Fund selection and 
analysis platform 

CALL FOR TENDERS 3022 
 

 

SUMMARY: 

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for 

Tenders for sourcing one services providers for a fund analysis and selection project. 

The objective of this Call for Tender is to provide the International Service for Remunerations and 

Pensions (ISRP) a fund selection & analysis platform. This platform will offer financial market, mutual 

fund and market index data, as well as fund research and selection capabilities in order to assist ISRP 

in its activity of fund administration for eight Pensions Funds. 

The successful candidate will offer its application/software to ISRP for subscription, will assist in the 

setup and, if needed, in the training of the staff on how to use the platform. 

The deadline for submission of offers is JULY 19TH 2024, AT 6PM PARIS LOCAL TIME 

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" 
(https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) to conduct this procurement 
exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the 
associated documents and further information.  

https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd
https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd
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Plateforme d’analyse et de 
sélection de fonds 

APPEL D’OFFRES 3022 
 

 

RESUME: 

L’Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d’offres 

pour sélectionner un prestataire de services dans le cadre d’un projet d’analyse et de sélection de 

fonds.  

L’objectif de cet appel d’offres est de fournir au Service international des rémunérations et des 

pensions (ISRP) une plateforme d’analyse et de sélection de fonds. Cette plateforme offrira des 

données sur les marchés financiers, les fonds communs de placement et les indices de marché, ainsi 

que des capacités de recherche et de sélection de fonds pour aider l’ISRP dans son activité 

d’administration de fonds pour huit caisses de retraite.  

Le candidat retenu proposera son application/logiciel à l’ISRP pour abonnement, assistera à la 

configuration et, si nécessaire, à la formation du personnel sur l’utilisation de la plateforme. 

La date limite de remise des offres est fixée au Vendredi 19 JUILLET 2024 à 18h00 (heure de Paris). 

L’Organisation utilisera sa plateforme électronique (Prospeum 
https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) afin de conduire cet appel d’offres. Les 
soumissionnaires intéressés devront s’inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux 
documents nécessaires et aux annexes.  

file://///main.oecd.org/sdataPBF/Applic/CPO/ACHATS/_Procurement%20Operations/APPELS%20D'OFFRES/AO%202023/RPS/2888%20-%20Payroll%20Consultants/Tender%20documentation/Prospeum
https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd

